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Op 13 oktober 2024 vonden de  
langverwachte gemeenteraads- 
verkiezingen plaats. Met N-VA Beer-
nem zetten we opnieuw een bijzon-
der sterk resultaat neer.  
We stegen voor de derde verkiezing 
op rij met 2,2 procent naar 34,6 
procent, waarmee we onze verte-
genwoordiging in de gemeenteraad 
versterken met negen zetels. 

Een op de drie inwoners van Beernem 
kiest dus voor de N-VA en voor verant-
woordelijk bestuur. Dat ook onze lijst-
trekker en Vlaams Parlementslid Gijs 
Degrande voor de tweede verkiezing op rij 
het hoogste aantal naamstemmen (2.128) 
mocht noteren, is een belangrijk signaal. 
Toch wordt onze partij opnieuw voor zes 
jaar naar de oppositiebanken verwezen.

Aanbod voor stabiele meerderheid

Het initiatief lag na de bekendmaking van 

de verkiezingsresultaten niet bij de N-VA 
maar bij de grootste partij, cd&v. “Wij ke-
ken dan ook uit naar een uitnodiging om 
mogelijke gesprekken over de toekomst 
van onze gemeente te bespreken. Op 
dinsdag 15 oktober werden wij door cd&v 
ontvangen voor een verkennend gesprek. 
Daar deden wij het aanbod om samen 
een grote, stabiele meerderheid te vormen 
en zo eindelijk een echte visie, een echt 
project op lange termijn voor Beernem 
en haar inwoners uit te tekenen”, vertelt 
gemeenteraadslid Gijs Degrande.

Gemiste kans voor Beernem

Op vrijdag 18 oktober communiceerde 
cd&v echter dat zij opnieuw met een 
kleine partner, Vooruit, in zee gaat. 
Daarmee negeert de partij opnieuw het 
signaal van één derde van de kiezers 
in Beernem. “Een gemiste kans voor 
Beernem. De komende zes jaar krijgen 
we dus gewoon meer van hetzelfde. Oude 
politiek in nieuwe zakken. Dat is niet de 
lijn waar Beernem nood aan heeft en ook 

niet waar de kiezer in Beernem voor heeft 
gestemd”, stelt Degrande.

Belangen inwoners verdedigen

“Het is duidelijk dat het voor de cd&v 
niet om inhoud ging en dat de partij ons 
niet als potentiële partner aanschouwde. 
Zo ontvingen we na het gesprek op 15 
oktober geen enkel signaal meer. Als blijk 
van respectvolle, constructieve en ver-
bindende manier van aan lokale politiek 
doen, kan dat tellen. De N-VA heeft dus 
opnieuw zes jaar oppositiewerk voor de 
boeg. Maar ook vanuit die rol zullen wij 
net als de vorige legislatuur maximaal de 
belangen van elke inwoner van Beernem 
verdedigen”, be-
sluit Degrande.

Meer dan één op 
de drie stemt N-VA!

N-VA Beernem wenst u 
een welvarend 2025!

N-VA Beernem 
stijgt voor de 

derde verkiezin-
gen op rij

Gijs Degrande
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Meer Vlaams geld voor Beernem 
dankzij verhoging Openruimtefonds
“Het regeerakkoord van de nieuwe Vlaamse Regering heeft bijzondere aandacht voor Beer-
nem. Zo wordt de dotatie open ruimte voor onze gemeente gevoelig verhoogd. 

In 2024 kreeg onze gemeente een bedrag van 573.100 euro. Zowel in 2026 als in 2028 volgt er een ster-
ke stijging. Die komt bovenop de jaarlijkse indexering van 3,5 procent. Dat betekent dat in 2029 onze 
gemeente een bedrag zal ontvangen van 1.010.032,16 euro”, stelt Vlaams Parlementslid Gijs Degrande.

Maak kennis met negen gemeenteraadsleden van N-VA Beernem

BARBARA VANDENBRANDE (48) uit Sint-Joris-ten-Distel start eveneens aan haar derde termijn als 
gemeenteraadslid. “Als ondernemersadviseur en gewezen zelfstandige zie ik het potentieel om de lokale 
economie verder te ontwikkelen en een omgeving te scheppen waarin ondernemingen kunnen floreren. 
Het stimuleren van werkgelegenheid in eigen streek is voor mij cruciaal. Daarnaast geloof ik dat Beernem 
toeristisch nog meer tot zijn recht kan komen. Dat draagt bij aan de leefbaarheid en aantrekkelijkheid van 
onze gemeente”, vertelt de gewezen schepen.

GEMEENTERAADSLID 
Barbara Vandenbrande

LODE VANNESTE (45) uit Sint-Joris-ten-Distel is al twaalf jaar een vaste waarde in de gemeenteraad van 
Beernem en werd op 13 oktober 2024 opnieuw verkozen. “De voorbije twee legislaturen lanceerde ik hon-
derden voorstellen. Met diezelfde dynamiek ga ik straks opnieuw aan de slag. Vooral de realisatie van een 
kunstgrasveld op de site van Drogenbrood, de renovatie van sporthal Den Akker en de ondersteuning van 
alle sportverenigingen blijven voor mij een absolute prioriteit.”

GEMEENTERAADSLID 
Lode Vanneste

Vlaams Parlementslid GIJS DEGRANDE uit Oedelem (43) wordt opnieuw onze fractievoorzitter en 
zetelt straks voor de derde opeenvolgende legislatuur in de gemeenteraad. “Wij horen natuurlijk thuis in 
de meerderheid, maar zullen ook vanuit de oppositie onze verantwoordelijkheid blijven nemen. Zoals u 
ons kent: constructief en kritisch als het moet. U kunt op de N-VA rekenen. En dat zal nodig zijn. Beer-
nem staat voor moeilijke jaren met een zorgwekkende financiële toestand en tal van grote uitdagingen. 
Met onze sterke fractie én onze enthousiaste bestuursploeg blijven we uw belangen verdedigen.”

VLAAMS PARLEMENTSLID 
Gijs Degrande

LIEN DE WISPELAERE (41) uit Oedelem haalde een knap verkiezingsresultaat. De secretaris van 
N-VA Beernem start aan haar tweede legislatuur in de gemeenteraad. “Als raadslid focus ik me straks op 
de thema’s kinderopvang en cultuur. Ook de toekomst van zowel Jeugdhuis The Nooddle als sporthal 
Den Akker zal ik kritisch op de voet volgen.”

GEMEENTERAADSLID 
Lien De Wispelaere
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De Vlaamse overheid kent sinds 2020 de dotatie open 
ruimte of het zogenaamde Openruimtefonds toe aan 
gemeenten. Met die algemene werkingssubsidie kunnen 
gemeenten en kleine steden extra middelen besteden aan 
het lokale beleid. 

De jaarlijkse verdeling gebeurt op basis van de kadastra-
le gegevens over de open ruimte binnen een gemeente. 
Daarbij gaat het om de hoeveelheid bossen, parken, 
graslanden, recreatieterreinen, boomgaarden en akker-
landen die een gemeente telt.

Maak kennis met negen gemeenteraadsleden van N-VA Beernem

JEF VANSTEENHUYSE (62) uit Oedelem is al twaalf jaar de financiële expert in de Beernemse politiek. 
De leraar Economie vat straks zijn derde termijn in de gemeenteraad aan. “Door het gevoerde beleid tijdens 
de vorige legislatuur is de financiële situatie van onze gemeente verre van rooskleurig. Het wordt opnieuw 
tijd voor een verantwoordelijke en doordachte financiële aanpak. Dat wordt als raadslid dan ook mijn top-
prioriteit voor de komende zes jaar.”

GEMEENTERAADSLID 
Jef Vansteenhuyse

CHRISTINE STROOBANDT (70) blijft de nestor in de gemeenteraad van Beernem. De lerares op rust uit 
Beernem werd voor de derde opeenvolgende keer verkozen als raadslid. “Ik kijk er opnieuw naar uit om de 
belangen van de senioren in Beernem te verdedigen. Ook de toekomst van onze parochiekerken blijft een 
aandachtspunt. Die belangrijke gebouwen moeten we een nieuwe rol geven in het sociale en culturele leven 
in Beernem waarbij gemeenschapsvorming centraal staat.”

GEMEENTERAADSLID 
Christine Stroobandt

Beernemnaar WILLIAM BRYSSE (24) is een van de neofieten in de gemeenteraad. De voorzitter van 
Jong N-VA Beernem is absoluut niet van plan om er de komende zes jaar een figurantenrol te vervullen. 
“Ik zet me graag in voor een nieuw jeugdhuis, de aanleg van een kunstgrasveld en meer aandacht voor 
onze ondernemers. In het jeugddebat in The Nooddle net voor de verkiezingen, kregen onze voorstellen 
heel wat bijval van alle partijen. Het wordt zaak om de schepenen aan de beloftes te herinneren.”

GEMEENTERAADSLID 
William Brysse

Ook BRANCO FRANCOIS (24) uit Beernem wist zijn mandaat opnieuw te verlengen. De voorbije zes 
jaar groeide de data-ingenieur bij Amazon Web Services uit tot een bijzonder actief raadslid. “En ook 
de komende legislatuur blijf ik me hard inzetten voor een betere infrastructuur en optimale dienstver-
lening voor de inwoners van Beernem. Als gewezen leider bij Oranje Beernem gaat mijn aandacht in het 
bijzonder naar onze jongeren.”

GEMEENTERAADSLID 
Branco Francois

Ook ELODIE WILDEMEERSCH (23) uit Sint-Joris-ten-Distel is een van onze nieuwe gezichten. De produc-
tieplanner bij Unilin wil zich als gewezen leidster bij de Chiro graag inzetten voor de jeugd. “Zo moet er een 
oplossing komen voor het jeugdhuis en de vele verouderde jeugdlokalen. Daarnaast ga ik resoluut voor meer 
veilige en verlichte fietspaden, en moeten er meer laadpalen komen in onze gemeente.”

GEMEENTERAADSLID 
Elodie Wildemeersch



THUIS IN
DE N-VA

Beste Vlaming,

De verkiezingen zijn achter de rug, en opnieuw kwam de 
N-VA als de grootste partij van Vlaanderen uit de bus.
Zowel op het federale, het Vlaamse als het provinciale niveau.
Dat is een resultaat waarop we trots mogen zijn.

Ons werk voor een sterker en welvarend Vlaanderen gaat 
verder. En daarbij hebben we uw steun nodig. 

Aarzel daarom niet om lid te worden van  
de N-VA. Sluit u aan bij de grootste én  
warmste politieke familie van Vlaanderen.

Met vriendelijke groeten,

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Word vandaag nog lid van N-VA

n-va.be/word-lid

leden@n-va.be

02 219 49 30

of scan deze code

Uw stem is belangrijk. Niet alleen tijdens een 
verkiezingsjaar of op verkiezingsdag, maar  
elke dag. Als lid van de N-VA maakt u deel 
uit van de grootste politieke familie van 
Vlaanderen.  

Uw lidmaatschap biedt u niet alleen een 
stem, maar ook een thuis. De N-VA is een 
warme gemeenschap waar mensen elkaars 
waarden delen, waar nieuwe ideeën ontstaan, 
waar we naar u luisteren. Uw lidmaatschap 
versterkt die band en helpt de N-VA om uw stem 
nog luider te laten klinken.

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.
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